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Agnieszka Chmielewska
Radna Radv Miasta Woclawek

Wloclawek dn. 12.02.2018r.

Sz. P.
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig do Pana Prezydenta w imieniu mieszkaric6w Osiedla
Kazimierza Wielkiego o utwardzenie placu u zbiegu ulicy KoUarskiej i
Rybnickiej. Jest to miejsce na kt6rym znajduj4 sig Smietniki do segregacji

odpad6w. W obszarze tym znajduj4 si9 lokalne firmy. Po opadach deszczu

tworz1sig tam kaluZe i bloto. Utrudnia to dojazd do posesji firm

Apelujg do Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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